
امروز ما در دل همین نسبتها زندگی میکنیم.
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متن پرسش

سلام علیکم. آیا تمام علوم جدید مانند فیزیک و شیمی کشف رابطه هاست؟ آیا درست است که شهید

ژی است و با غایت آوینی گفتند که علم جدید اصلا انسان را به حقیقت عالم نزدیک نمی کند و متدولوِِ

تصرف و تمتع بیش تر در طبیعت بوجود آمده است؟ و آیا درست است که اگر انسان جدید از این

غایت (تصرف در طبیعت) دست بردارد این علوم هم ارزش خود را از دست خواهند داد و به یک جمله

خبری صرف که بی فایده است تبدیل خواهند شد. نظرتان چیست؟

متن پاسخ

باسمهتعالی: سلامعلیکم: حرف بسیار درستی است ولی باید با نظر به مقدمات لازم آن را فهمید تا از

فردا تصمیم نگیریم دیگر فیزیک و شیمی را کنار بگذاریم و از این موضوع غافل شویم که امروز ما در دل

همین نسبتها زندگی میکنیم. هنر ما خودآگاهی باید باشد و از افقی بالاتر غافل نباشیم. شاید کتاب

«گزینش تکنولوژی» کمک کند. موفق باشید


